

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

ГРАЧЕВ Игорь Александрович — младший научный сотрудник отдела этнографии Сибири МАЭ РАН.

GRACHEV Igor A. — junior researcher of the Department of Ethnography of Siberia of MAE RAS.

E-mail: grachev@kunstkamera.ru

ДАВЫДОВ Владимир Николаевич — кандидат социологических наук, Ph.D. in Anthropology (University of Aberdeen), заведующий отделом этнографии Сибири МАЭ РАН.

DAVYDOV Vladimir N. — candidate of sociological sciences, PhD in Anthropology (University of Aberdeen), head of the Department of Ethnography of Siberia of MAE RAS.

E-mail: davydov@kunstkamera.ru

ДБЯЧЕНКО Владимир Иванович — кандидат исторических наук, старший научный сотрудник отдела этнографии Сибири МАЭ РАН.

DYACHENKO Vladimir I. — Ph.D. (candidate of historical sciences), senior researcher of the Department of Ethnography of Siberia of MAE RAS.

E-mail: vladid777@rambler.ru

ПАВЛИНСКАЯ Лариса Романовна — кандидат исторических наук, ведущий научный сотрудник отдела этнографии Сибири МАЭ РАН.

PAVLINSKAYA Larisa R. — Ph.D. (candidate of historical sciences), leading employee of the Department of Ethnography of Siberia of MAE RAS.

E-mail: pavlinskaya@mail.ru

СТЕПАНОВА Ольга Борисовна — кандидат исторических наук, научный сотрудник отдела этнографии Сибири МАЭ РАН.

STEPANOVA Olga B. — Ph.D. (candidate of historical sciences), researcher of the Department of Ethnography of Siberia of MAE RAS.

E-mail: step67@kunstkamera.ru; stepanova67@mail.ru

ФЕДОРОВА Елена Геннадьевна — кандидат исторических наук, старший научный сотрудник отдела этнографии Сибири МАЭ РАН.

FEDOROVA Elena G. — Ph.D. (candidate of historical sciences), Senior Researcher of the Department of Ethnography of Siberia of MAE RAS.

E-mail: elenfed@kunstkamera.ru